
 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 16 juni 2020 

 

In ons Burgerkantoor krijgen we veelvuldig verzoeken van inwoners van  

’s-Gravenzande op het gebied van het beheer van de openbare ruimte. Veel 

gehoorde verzoeken zijn: 

- handhaving dat het gebied rond het Marktplein een voetgangersgebied is. 

Nu wordt daar heel veel gebruik van gemaakt door fietsers en brommers. 

Kan in ieder geval duidelijk aangegeven worden dat sprake is van een 

voetgangersgebied. Eerder hebben we hier ook al om gevraagd. Het 

aanbrengen van goede bebording moet toch geen probleem zijn. Daarnaast 

natuurlijk ook handhaven op een vriendelijke wijze. 

- Op de hoek van de Hoflaan / Pastorielaan staat een oude boom. Tegen de 

boom worden bij voortduring containers geplaatst. Kan bewerkstelligd 

worden dat die containers ergens anders worden neergezet? 

- Kan het College onderzoeken of de speelplaats aan de achterzijde van de 

Pompe van Meerdervoortstraat nog voor dat doel gebruikt wordt. Bewoners 

merken op dat die speelplaats niet meer gebruikt wordt. Als dat laatste het 

geval zou zijn, zou dan die plek wellicht kunnen worden gebruikt om 

ouderenzitplekken te creëren? Wellicht wel even goed polsen of aan de 

speelplaats zelf nog behoefte bestaat.  
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